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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over het bericht dat er tientallen schorsingen zijn bij de politie om 
integriteitszaken (ingezonden 15 juli 2019). 

Vraag 1
Klopt het dat de tientallen schorsingszaken bij de politie vanwege integriteits-
kwesties nog maar het topje van de ijsberg zijn?1 

Vraag 2
Kan het rapport «Wie praat die gaat» naar de Kamer worden gestuurd? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 3
Klopt het dat de Rijksrecherche vanwege capaciteitsgebrek te weinig aan 
integriteitszaken toekomt en dat veel zaken op de plank blijven liggen? Zo ja, 
wat gaat u hierop ondernemen? 

Vraag 4
Wat gaat u ondernemen om agenten en leidinggevenden beter te trainen 
zodat meer weerstand kan worden geboden aan beïnvloeding door crimine-
len?

1 Algemeen Dagblad, 15 juli 2019, https://www.ad.nl/binnenland/tientallen-schorsingen-bij-
politie-om-integriteitszaken-topje-van-de-ijsberg~a5f7154f/
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